
Ayuntamiento de Castellón de la Plana

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER LA JUNTA MUNICIPAL DE
DISTRICTE MARÍTIM  EL DIA 27 DE FEBRER DE 2017

NÚM. i Classe de Sessió: 02/2017. Ordinària.

Dia i hora: 27/02/2017 19:30h

ASSISTENTS:

PRESIDENT

D. RAFAEL SIMÓ SANCHO Grup  Municipal  PSOE

VOCALS

Regidors

DÑA. CRISTINA GABARDA ORTIN Grup Municipal Ciudadanos

Veïns Designats pels Grups Polítics

DÑA. EVA FORES CASTELL Grup Municipal CSeM

Veïns Designats per la Tinença Alcaldia

D. JOAN MORALES  VILAR Grup  Municipal  PSOE

Representants d’Associacions de Veïns

D. CLEMENTE MIRÓ PONS AA.VV EL PINAR

D. JOSE CARLOS MAS AA.VV. MERIDIANO

Representants d’Associacions Sectorials

D. ANDRES J. CARRILLO VALLS A.C.  GRUP SCOUT

Representants AMPA's

ALBA BELTRAN MIR AMPA LA MARINA

SECRETARI

D. ROMAN SIMO GOMEZ

EXCUSEN  LA  SEUA  ASSISTÈNCIA:  SRA ALICIA  BRANCAL  MAS  (COMPROMIS),  D.
LORENZO CUMBA DE LA ROSA (COMPROMÍS),  SRA.  ANTONIA MIRALLES CUMBA (A.C.
UNIÓ MUSICAL DEL GRAU).

NO ASSISTIXEN: D. XAVI GALLEN TORAN (PP), I SRA VICENTA PALAU (AA.VV. EL FARO).
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Orde del dia. 

1.-   Aprovació,  si  és procedent,  de l’acta  corresponent  a  la  sessió ordinària  de la  Junta  de
Districte Marítim celebrada el dia 30 de gener de 2017.

2.-  Presupostos Participatius 2017.

3.-  Grau Xarxa Oberta

4.-  Precs i preguntes

En La Sala d’Actes de la Tinença Alcaldia del Grau de Castelló, sent les 19:30 del dia 30
de gener de 2017, sota la presidència del la Il·lm. Senyor Tte d’Alcade,  Rafael Simó Sancho, es
reunixen els senyors i senyores  dalt assenyalats a fi de celebrar sessió ordinària  de la  Junta
Municipal de Districte  Marítim, amb la meua assistència com a Secretari Delegat del Consell
per a donar fe de l’acte.

Comprovat  el  quòrum  d’assistència per  la  Presidència es procedix  a iniciar  la  sessió
passant a tractar els punts inclosos en l’orde del dia. 

1.-  APROVACIÓ,  SI  ÉS  PROCEDENT,  De  l’ACTA  CORRESPONENT  A  LA  SESSIÓ
ORDINÀRIA DE LA JUNTA DE DISTRICTE MARÍTIM CELEBRADA EL DIA 30 DE GENER
DE 2017

Declarada oberta  la  sessió per  la  el  Sr.  President,  el  Sr.  Secretari  va comunicar  als
presents que la mencionada acta no estava llesta, per la qual cosa, si estaven d’acord, s’aprovaria
en la següent sessió de la Junta, junt amb l’acta del l’actual sessió.

La dita moció va ser aprovada per unanimitat.

2.-  PRESSUPOSTOS PARTICIPATIUS 2017

El   Sr.  President va  informar  els  membres  de  la  Junta  del  nou  procediment  dels
Pressupostos Participatius, mes modern i obert, ja que era totalment “on line” i permet  una major
participació  ciutadana.  Va  informar  de  que  l’Ajuntament  havia  posat   en  marxa  una  web
anomenada “decidim” (www.decidim.castello.es) per a arreplegar propostes inversores en què
podria participar tota la ciutadania. Va explicar  que la dita iniciativa és la materialització del treball
de diferents àrees i naix del pla estratègic de participació. L’estudi diagnòstic per a fer este pla va
indicar que el procediment que se seguia fins ara per a triar els  Pressupostos Participatius era
complicat i deixava fora de la dita elecció a molta gent, i que amb este nou procediment s’obria la
participació al màxim, amb una ferramenta, la web, molt senzilla de manejar i molt intuïtiva i que
permet que participe la major quantitat de gent possible. 

Va  indicar  que  la  web  s’havia  obert  el  15  de  febrer  i  fins  al  5  de  març,  tots  els
empadronats a Castelló majors de 16 anys podrien realitzar una proposta inversora, previ registre
en la mencionada web.

Posteriorment, des del 6 fins al 31 de març qualsevol persona inscrita podrà donar el seu
suport com a màxim a 3 propostes, i totes aquelles propostes que estiguen avalades almenys per
25 vots, passaran a la següent fase.

En la tercera fase, que es desenrotllarà des de l’1 fins al 30 d’abril, els tècnics municipals
estudiaran la viabilitat de totes aquelles propostes que complisquen el requisit dels 25 avals.
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En la quarta i última, s’obrirà un període de votació que comprendrà des de l’1 al 31 de
maig,  i  en el  qual  qualsevol  persona podrà votar  totes les propostes que  creguen oportunes
d’entre les seleccionades pels  tècnics municipals,  fins a esgotar el  pressupost  disponible.  Va
especificar que no era necessari esgotar el pressupost, ni votar a mes d’una proposta.

Finalment, va aclarir que s’havia habilitat un procediment perquè aquelles persones que
no tenien internet a casa o no sabien manejar-ho, pogueren realitzar les seues propostes a través
del Registre General de l’Exm. Ajuntament tant en el Centre com en qualsevol Junta de Districte.
A més, s’habilitaran uns “punts de votació” amb accés a internet on es donarà suport presencial
a aquelles persones que vullguen votar i  així  ho sol·liciten.  La ubicació d'aquestos “punts” es
publicarà en la web en dates pròximes a la fase de votació.

El Sr. Miró es va queixar de que les entitats no es podien registrar, de manera que si una
persona realitzava una proposta, en representació d’una entitat, no podia realitzar-la després en
nom seu.

Va contestar el Sr. President que, efectivament era així, i que era un de les incidències
que s’intentarien millorar per a l’any que ve, i que COASBECA, amb els representants del qual ja
s’havia reunit ell mateix, havia mostrat el seu desacord respecte d’això, per la qual cosa calia ser
sincer i reconéixer que el procediment no era perfecte i tenia errades que s’havien de corregir.

Per a finalitzar va animar als presents a què encara que el procediment no fóra perfecte,
participaren, ja que era l’objectiu d’estos pressupostos, ja que a diferència d’altres anys  en els
quals en la Comissió Permanent de Participació Ciutadana s’intentava repartir les inversions de
manera  equitativa  entre  els  districtes,  enguany  cabia  la  possibilitat  que  el  districte  que  no
participara, no obtinguera cap inversió.

La Sra. Beltran i el  Sr. Miró van manifestar el seu desacord amb el nou procediment i
van comentar que l’any anterior s’havien realitzat  les propostes per unanimitat i  buscant el bé
comú, mentres que a partir d’ara no seria així.

El  Sr.  Miró va  insistir  en  el  fet  que  el  voldria  poder  fer  una  proposta,  ja  que havia
presentat una en nom del seu AA.VV. i ara no podia presentar una proposta personal. Va dir que
per a estos casos s’hauria d’habilitar algun sistema perquè es poguera realitzar altra proposta.

La  Sra. Forés es va queixar de que era difícil trobar les propostes en la web, ja que
eixien en un orde aleatori i costava localitzar-les.

El Sr. President va contestar que l’orde aleatori era a fi de no prioritzar cap.

3.- GRAU XARXA OBERTA.

El Sr. President va comentar que segurament ja els hauria arribat a la majoria un correu
procedent de l’empresa que s’encarregava del procés participatiu de la UE enfront del pavelló
Emilio  Fabregat  i  va  anunciar  als  presents  que  l’endemà  (28  de  febrer)  a  les  12:00h,  es
presentava oficialment el procés en el Casal Jove.

Va comentar que des de l’empresa encarregada se’ls havia comentat que després dels
primers contactes, s’havien donat compte que va comentar que l’interessant d’este projecte no era
només la  seua finalitat  executiva,  si  no també el  que  la  gent  s’acostume a opinar,  debatre i
participar, així com veure les interrelacions subjacents entre els distints sectors, i  que el teixit
participatiu resultant d’este procés era el verdaderament important, existint el compromís polític de
comptar amb ell per a futures actuacions.

Va comentar que existia un calendari d’actuacions que es realitzarien en els 2 mesos
següents,  incloent-hi  tallers..etc  i  que  pròximament  se’ls  facilitaria  aquest  calendari  perquè
participaren en tots els tallers possibles, ja que esta participació és el realment important en este
procés.
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4.- PRECS I PREGUNTES

El  Sr. Carrillo va comentar que en una sessió anterior de la Junta de Districte havia
sol·licitat la possibilitat que s’habilitara un pas de vianants en la C/Triana i no havia rebut resposta
respecte d’això.

El Sr. President  va dir que es reiteraria la petició.

El Sr. Carrillo va informar que en l’eixida del CEIP la Marina, entre la tanca i el sòl de la
Plaça de la Font de la Barrasota, el tros de “jardí” on hi ha terra, s’entolla molt, i va sol·licitar que
es posaren pedres com en els escocells.

El Sr. President va contestar que s’estudiaria.

La Sra. Beltrán va comentar que hi havia un forat en la tanca del CEIP la Marina en la
zona de Primària.

Va contestar el Sr. President que se solucionaria en breu.

La  Sra. Beltrán va preguntar si hi havia novetats sobre el trasllat de l’aparcament de
camions.

El  Sr.  President va  contestar  que  efectivament,  ja  s’havia  trobat  una  ubicació  mes
adequada, concretament pròxima a l’hort urbà del Cmno. Serreual, on els camioners tindran un
aparcament amb un accés ideal ja que esta al costat de la rotonda de l’autovia dels accessos al
port, per la qual cosa no hauran de passar pel nucli urbà i a més està prou allunyat dels veïns mes
pròxims.

La Sra. Beltrán va preguntar sobre la sol·licitud que s’havia realitzat per part del CEIP la
Marina d’eixamplar la vorera enfront de l’eixida del col·legi que dóna a la C/ de la Sardina i posar
unes baranes a fi de poder, en un futur pròxim utilitzar eixa eixida.

Va contestar  el  Sr. President que de moment,  s’estudiaria  el  suprimir  unes quantes
places  d’aparcament  i  posar  unes  baranes,  ja  que  el  tema  d’eixamplar  la  vorera  era  mes
complicat.

La  Sra. Forés va dir que el dissabte de Carnestoltes, des que va acabar la Desfilada
infantil fins que va començar l’animació en el Parc de la Panderola, van passar 45 minuts, i que
als xiquets se’ls va fer etern. Va demanar l’any pròxim l’organització  ho tinguera en compte. 

El Sr. President va dir que era conscient que hi havia coses que millorar per a l’any que
ve i este era un d’ells.

La Sra. Forés  va preguntar perquè havia acabat la Desfilada de Carnestoltes a mitat del
Passeig Buenavista.

Va contestar el  Sr. President  que enguany acabava enfront de la Tinència d’Alcaldia i
així estava explicat en els fullets. En teoria havia d’acabar allí exáctamente, i els components de
les carrosses baixar i dirigir-se a la Sala OPAL passant per davant de Neocines, el problema va
ser que l’afluència de gent va ser superior a l’esperada i van tapar el dit accés, per la qual cosa va
caldre acabar de manera improvisada.

Van comentar diversos membres de la Junta que una de les poques coses que no van
funcionar en este Carnestoltes va ser la Zona Foodtrucks.

El Sr. Secretari va contestar que 3 dies abans van anunciar que no vindrien, per la qual
cosa no va haver-hi marge de maniobra per a buscar una alternativa.

La Sra. Beltrán va preguntar si l’any que ve no es podria fer quelcom el primer divendres
perquè els 4 col·legis del Grau feren una cercavila amb les seues disfresses.

El Sr. President va dir que si ho sol·licitaven amb temps no hi hauria problema.

I sent les 21:15h de la data indicada en l’encapçalament, per no haver-hi més assumptes
que tractar, el senyor  President alça la sessió, de tot  això, com a Secretari  done fe i,  perquè
conste, alce la present acta que firme junt amb el Sr. President de la Junta Municipal de Districte.
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